



Association Historique de  
**Morin Heights**  
Historical Association

## **Railway History in Canada and the Laurentians**

Choo Choo Choo! All Aboard! Don't miss the Train! The Morin Heights Historical Association will be hosting a presentation by James Jackson on the development of the railways in Canada and in The Laurentians. It will focus on the social and economic changes that it brought to our area with many interesting anecdotes and pictures of railway operations from the late 1800s to the 1960s. It will take place at the Chalet Bellevue on Sunday, May 27 from 2:30 to 4:30 p.m. There will be no admission charge and light refreshments will be served.

Sunday, May 27<sup>th</sup>, 2018 - 2:30PM  
Chalet Bellevue  
Chemin du Lac Écho - Morin-Heights

## **Histoire du chemin de fer à Canada et dans les Laurentides**

Tchou, tchou, tchou! En voiture! Ne manquez pas le train! L'Association Historique de Morin-Heights se joint à James Jackson pour une conférence portant sur le développement du chemin de fer au Canada et dans les Laurentides. Cette présentation mettra l'accent sur les importants changements sociaux et économiques qu'a apportés cette industrie dans notre région. Elle sera truffée d'anecdotes et de belles photos d'époque de l'industrie du rail, de la fin du XIX<sup>ème</sup> jusqu'à la fin des années soixante. C'est gratuit et café et boissons douces seront servis. Un événement à ne pas manquer !

Le dimanche 27 mai 2018 - 14h30  
Chalet Bellevue  
Chemin du Lac Écho - Morin-Heights